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Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget 
Folketinget 
Christiansborg 
1240 København K 

Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget har efter ønske fra Dan Jørgensen (S) den 8. 

januar 2016 stillet følgende spørgsmål nr. 253 (UUI alm. del) til udlændinge-, integrations- 

og boligministeren, som hermed besvares. 

 

Spørgsmål nr. 253 (UUI alm. del): 

 

I besvarelse af UUI alm del spørgsmål 186 oplyser ministeren, at Udlændingestyrelsen i 

perioden 1. januar 2015 til 13. december 2015 har meddelt afslag på asyl til 1.612 asylan-

søgere efter udlændingelovens § 7. Ministeren bedes oplyse antallet heraf, der efterføl-

gende er meddelt opholdstilladelse i Flygtningenævnet efter udlændingelovens § 7? 

 

Svar: 

 

Udlændinge-, Integrations- og Boligministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet 

indhentet et bidrag fra Udlændingestyrelsen, som jeg kan henholde mig til. 

 

Udlændingestyrelsen har indledningsvist oplyst, at Udlændingestyrelsen i perioden 1. 

januar – 13. december 2015 har meddelt 1.612 afslag på asyl til asylansøgere efter udlæn-

dingelovens § 7, stk. 1-4, jf. besvarelsen af spørgsmål 186 stillet af Udlændinge-, Integrati-

ons- og Boligudvalget den 9. december 2015. 

 

Udlændingestyrelsen har endvidere oplyst, at af disse afslag har Flygtningenævnet i 127 

tilfælde efterfølgende meddelt opholdstilladelse efter udlændingelovens § 7, stk. 1-4. 

 

Det bemærkes, at der kan være klager over sager afgjort i perioden 1. januar – 13. decem-

ber 2015 i Udlændingestyrelsen, som endnu ikke er afgjort i Flygtningenævnet.   

 

Opgørelsen for 2015 er foreløbig, opgjort på baggrund af registreringer i udlændingemyn-

dighedernes elektroniske sagsbehandlingssystem pr. 13. december 2015. 

 

Generelt bemærkes, at de statistiske oplysninger er behæftet med usikkerhed, da udlæn-

dingesystemerne er opbygget som journaliserings- og sagsstyringssystemer og ikke som 

egentlige statistiksystemer. 
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